
Möte mellan stamfastighetsägare gällande vägen 2018-10-28 
 
 
Närvarande: 12 stycken enl. bif. närvarolista vilket innebar att följande fastigheter var 
representerade: 1:2 Månsson, 1:3 Sandell, 1:4 Lindholm, 1:9 Hemmingsson, 2:3  Gustafson, 
2:8 Skärlund, 2:9 Birkö, och 2:11 Kark (vilka som var kallade framgår av protokollet från 
föregående möte 18-05-19) 
 
 
Aspöja Byalag, genom sin ordförande Helen Forsman, hade bett Björn Aronsson att vara 
ordförande för detta möte och bett Klas Sandell att vara sekreterare.  
 
Björn Aronsson hälsade alla välkomna och mötet inleddes med en översiktlig genomgång av 
den historiska bakgrunden inkl. de ekonomiska förhållandena. Därefter var det en öppen 
diskussion om de olika alternativen för den fortsatta förvaltningen av vägen som presenterats i 
kallelsen till mötet vilka var formulerade utifrån den information som gavs av Trafikverket då 
man hade syn av vägen. Utifrån detta fattades följande enhälliga beslut: 
 
• Att rekommendera Aspöja Byalag att få så många underskrifter som möjligt på den 

frivilliga överenskommelse som Trafikverket har begärt in, men utan att där precisera 
andelprocent, och sända in dessa till 1a november samt om möjligt komplettera med flera 
underskrifter senare. 

 
Olle Skärlund berättade att han utifrån beslutet vid mötet 18-05-19 sonderar kostnadsförslag 
för underhåll av cementkajen.  
 
Björn Aronsson tackade för en positiv och framtidsinriktad diskussion samt avslutade mötet. 
 
 
 
Aspöja     Aspöja 
 
 
 
Klas Sandell    Björn Aronsson 
Sekreterare    Mötesordförande 
 
 
 
 
 
 
Bilagor:  
- Närvarolista 
- Inbjudan 
- Informaton om flytt av mötesdatum 
- Tillsynsprotokoll 18-09-06 för väg 15798 
- Arkivförteckning i urval men med särskild uppmärksamhet för Aspöja väg, 2018-10-29 
 


